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PROTOKÓŁ NR  2-2 /2014 
z posiedzenia Komisji Kultury  

Rady Miasta Gdańska 
które odbyło się 10 grudnia 2014 roku. 

 
 
Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 16:00, zakończyła o godzinie 16:25. 
 
Obecność : 
W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji, wg listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Beata Dunajewska – Daszczyńska otworzyła posiedzenie, 
powitała zebranych i stwierdziła quorum. Poinformowała, że porządek posiedzenia 
został wysłany do radnych drogą elektroniczną – Porządek Posiedzenia stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodnicząca zaproponowała wprowadzenie do porządku posiedzenia 
następujących punktów: 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 9. 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 

– druk nr 8. 

3. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Kultury RMG. 

 
Przewodnicząca zaproponowała następujący porządek posiedzenia:  
 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok - druk nr 9. 
2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – 

druk nr 8. 
3. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Kultury RMG. 

4. Opiniowanie projektu Budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 1528. 
5. Opiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 - 2040 - 

druk 1527. 
6. Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 
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Porządek obrad poddano pod głosowanie.  
 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja – jednogłośnie  4  głosami „za” – przyjęła proponowany porządek. 

 

PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2014 rok - druk nr 9. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 9 – Sprawa: BRMG-S.0006.9.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 18.12.2014 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego Wydziału 
Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 2-2/1-1/14. 

 

PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – druk 
nr 8. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 8 – Sprawa: BRMG-S.0006.8.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 18.12.2014 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego Wydziału 
Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 2-2/2-2/14. 

 

PUNKT 3 

Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Kultury RMG. 

________________________________________________________________________ 

Beata Dunajewska – Daszczyńska – przewodnicząca komisji 

Zaproponowała kandydaturę Pani Doroty Dudek na stanowisko wiceprzewodniczącej 
komisji. 

Dorota Dudek – członek komisji 

Wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja Kultury, 3 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” wybrała Panią 

Dorotę Dudek na stanowisko wiceprzewodniczącej Komisji Kultury. 

 

PUNKT 4 

Opiniowanie projektu Budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 1528. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 1528 – Sprawa: BRMG-S.0006.401.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 18.12.2014 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego Wydziału 
Budżetu Miasta i Podatków 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Beata Dunajewska – Daszczyńska – przewodnicząca komisji 

Chciałam zapytać o podpunkt 9.2.1.2, który dotyczy współpracy z samorządem 
województwa pomorskiego. Czy są już jakieś określone projekty, czy to jest 
jeszcze w sferze planów?  

 

Anna Czekanowicz – Drążewska – dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

Nie są określone projekty. Mamy zaplanowaną kwotę 2 000 000zł. Natomiast 
projekty wpłyną w styczniu. Wówczas będziemy dopiero przedstawiać Wysokiej 
Radzie wszystkie projekty, którym proponujemy dofinansowania i Rada podejmie 
stosowną uchwałę, czy miasto zdecyduje się na dofinansowanie projektów 
instytucji marszałkowskich. 

 

Beata Dunajewska – Daszczyńska – przewodnicząca komisji 

Dziękuję bardzo. Jeszcze kwestia inwestycji. Co w tym roku jest planowane, jeśli 
chodzi o kulturę? Coś w Centrum Hewelianum i jeszcze chyba w ECS? 

 

Izabela Kuś - zastępca dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych  

Jeśli chodzi o inwestycje to przyszły rok nie będzie imponujący patrząc na lata 
poprzednie. ECS - 1 000 000zł to jest tak naprawdę rozliczenie projektu, czyli 
rozliczenie się z wykonawcą z wynagrodzenia. Jakieś komisje rozjemstwa są 
jeszcze przewidywane, czyli zgłaszane roszczenia wobec miasta. Część z tych 
środków będzie przeznaczona na pokrycie wynagrodzenia GIK, który jest naszym 
inwestorem zastępczym i pracując przy projekcie też jest finansowany z projektu i 
dlatego jest potrzeba zabezpieczenia tych środków. Druga pozycja to jest 
2 200 000zł - Centrum Hewelianum. To jest projekt, o który aplikuje jednostka. 
Wydaje mi się, że do funduszu norweskiego Centrum Hewelianum konsekwentnie 
przygotowuje kolejne projekty i praktycznie żadnego nie robi bez wsparcia 
zewnętrznego. Także tym projektem zaczniemy nową perspektywę unijną, ale to 
jest raczej pierwszy, a nie ostatni projekt. 

 

Beata Dunajewska – Daszczyńska – przewodnicząca komisji 

Rozumiem, że to jest prognoza. Jeśli zostaną pozyskane środki zewnętrzne to 
oczywiście zostaną powiększone? 

 

Izabela Kuś - zastępca dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych  

Tak, bo to jest na razie wkład własny. 
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Beata Dunajewska – Daszczyńska – przewodnicząca komisji 

Czy jeszcze jakieś inwestycję są planowane w ECS? Czy to będzie już całkowite 
zamknięcie? 

 

Izabela Kuś - zastępca dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych  

Jeśli chodzi o ECS z budżetu miasta nie planujemy żadnej inwestycji. ECS będzie 
już teraz realizował projekty miękkie w budynku. Budynek został oddany. 
Cokolwiek się dzieje to są już kwestie w ramach rozliczenia z wykonawcą 
generalnym i projekty, które realizuje i finansuje ECS jako instytucja kultury.   

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 2-2/3-3/14. 

 

PUNKT 5 

Opiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 - 2040 - druk 
1527. 

________________________________________________________________________ 

Druk nr 1527 – Sprawa: BRMG-S.0006.400.2014 

(Oryginał uchwały przy protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 18.12.2014 r.) 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego 

Zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Piotr Walentynowicz – członek komisji 

Mam pytanie o planowany kredyt w wysokości 83 000 000 zł na co ma być 
przeznaczony? 

 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego 

Kredyt z założenia planuje się na zadania inwestycyjne i tak też będzie zaciągnięty, 
jeżeli w ogóle dojdzie do zaciągnięcia, bo to jest na razie w planie. 
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Piotr Walentynowicz – członek komisji 

Czyli rozumiem, że to jest planowane pod inwestycje, które jeszcze nie są 
zaplanowane. 

 

Maria Wojnarowska – kierownik Referatu Planowania Budżetowego 

Są zaplanowane. Wszystko jest zaplanowane. On jest wkalkulowany w kwocie 
budżetu, czyli na wydatki, które są zaplanowane. 

 

Piotr Walentynowicz – członek komisji 

Rozumiem. Dziękuję bardzo.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do opiniowania. 

 

USTALENIA KOMISJI:  

Komisja, jednogłośnie, 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowania przedmiotowy 
projekt uchwały. 

Opinia nr 2-2/4-4/14. 

 

PUNKT 6 

Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 

________________________________________________________________________ 

W tym punkcie głosów nie było. 

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za przybycie. 

Na tym posiedzenie zakończono. Godzina 17:00.  

 

Przewodnicząca  
Komisji Kultury  

 

Beata Dunajewska - Daszczyńska 

Protokołowała: 

Ewelina Szymczyk 

Biuro Rady Miasta Gdańska 


